

NPP (English):

Trade Agreement: NONE

Tendering Procedures: All interested suppliers may submit a bid

Attachment: None

Competitive Procurement Strategy: Request for Proposal

Nature of Requirements:

Anne McMartin

Email: proposals-soumissions@pps-spp.parl.gc.ca

Coaching Services for the Parliamentary Protective Service (PPS)

RFP Overview:

To provide Coaching Services to the Parliamentary Protective Services based on the enclosed Request for proposals. See the Statement of Requirement in the Appendix D section of the RFP.

Background:

On June 23, 2015, the Parliamentary Protective Service was created by law under the Parliament of Canada Act. The Speaker of the Senate and the Speaker of the House of Commons are, as the custodians of the powers, privileges, rights and immunities of their respective Houses and of the members of those Houses, responsible for the Service. The newly created parliamentary entity amalgamated the former Senate Protective Service, House of Commons Security Services, and detection specialists, into a single unified security service to serve the Parliament of Canada. While the Director of the Service must be a member of the Royal Canadian Mounted Police (RCMP) by law, he or she has control and management of the daily operations of the organization.

The Parliamentary Protective Service (Service) is looking to qualify Suppliers to provide:

- Individual/personal executive and leadership coaching services and/or
- Group/team executive and leadership coaching services

The Service has a requirement to provide their senior & middle level managers with individual (or team leadership coaching services). In addition to this initial requirement, other related requirements may be identified under the umbrella of this Framework Agreement, subject to business needs.

Note to Respondents

Respondents must refer to the RFP documents for the complete requirement

Delivery Date: Mentioned Above

PPS retains the right to negotiate with suppliers on any procurement.

Documents may be submitted in either official language of Canada.

NPP (French):

Entente sur le commerce : AUCUNE

Processus de demande des soumissions : Tout fournisseur intéressé peut présenter une soumission

Pièce jointe : Aucune

Stratégie d'approvisionnement concurrentiel : Demande de Proposition

Nature des besoins:

Anne McMartin

Email: proposals-soumissions@pps-spp.parl.gc.ca

Demande de Proposition pour des service d'encadrement et de formation à des cadres supérieurs et à des dirigeants pour le Service de Protection Parlementaire (SPP).

Aperçu de la Demande de Proposition (DP):

Fournir au Service de protection parlementaire des services d'encadrement et de formation à des cadres supérieurs et à des dirigeants basée sur la demande de proposition. Voir l'énoncé des travaux à l'annexe D de la DDP.

Contexte:

Le 23 juin 2015, le Service de protection parlementaire (SPP) a été créé en vertu de la *Loi sur le Parlement du Canada*. Il est placé sous la responsabilité des présidents du Sénat et de la Chambre des communes, agissant en qualité de gardiens des pouvoirs, des droits, des privilèges et des immunités de leurs chambres respectives et des membres de celles-ci. Cette nouvelle entité parlementaire réunissait les anciens services de sécurité du Sénat et de la Chambre des communes et des spécialistes de la détection en un service de sécurité unique au service du Parlement du Canada. Le directeur du SPP, qui doit être membre de la Gendarmerie royale du Canada (GRC) en vertu de la *Loi*, est la personne qui dirige et gère les activités quotidiennes de l'organisation.

Le Service de protection parlementaire (le Service) cherche des fournisseurs qualifiés pour donner :

- Des services d'encadrement individuel ou personnel à des cadres et à des dirigeants;
- Des services d'encadrement en groupe ou en équipe à des cadres et à des dirigeants.

Le Service a l'obligation de fournir à ses cadres supérieurs et intermédiaires des services d'encadrement individuel (ou en équipe) en leadership. Outre cette exigence initiale, on pourra au besoin ajouter d'autres exigences connexes dans le présent accord-cadre.

Note À l'intention des entrepreneurs intéressés

Prière de consulter le document de Demande de Proposition pour obtenir une description complète du projet.

Date de livraison : Indiquée ci-dessus

Le SPP se réserve le droit de négocier les conditions de tout marché avec les fournisseurs.

Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada.